
Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland

Naam fractie/ indiener: VVD Noord-Holland, dhr. G. Hartog
Naam commissie en datum: EFB, 31 augustus 2020 
o Verzoekt de brief op de C-agenda onder nr. 13a
van: Gedeputeerde Staten Noord-Holland 
onderwerp: Rapport brandveiligheid zorginstellingen provincie Noord-Holland 2019
ter bespreking te verplaatsen naar de B-agenda

Aanleiding
Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de
aanleiding is voor het verzoek:
- onderwerp van de C- naar de B-agenda te verplaatsen
Brandveiligheid zorginstellingen provincie Noord-Holland

Het behandeldoel
Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie de ingekomen brief op de
agenda heeft gezet

- welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen
In welke mate is GS – binnen het kader van de bevoegdheden van GS Noord-Holland – 
bereid nader invulling te geven aan de  aanbevelingen uit het rapport?

- wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder)

1.            Wat is volgens de gedeputeerde de rol van de provincie; specifiek de formele rol 
                om invloed uit te oefenen op de (gebrekkige) brandveiligheid van 
                zorginstellingen in de provincie Noord-Holland? 

2.            De in het onderzoek betrokken gemeenten en zorginstellingen worden niet met 
                name genoemd in het rapport. In welke mate zijn bij die afweging – 
                om de onderzoeksobjecten te anonimiseren -  veiligheid en transparantie 
                meegewogen? 

3.            Kunt u meer informatie geven over de opvolging van de aanbevelingen? 
               In hoeverre is daar controle op en zijn daar consequenties aan verbonden? 

4.            In de provincie Utrecht is een vergelijkbaar onderzoek gedaan. Zijn de 
                uitkomsten van enerzijds de provincie Noord-Holland en anderzijds de 
                provincie Utrecht met elkaar vergeleken? Zo ja, zijn er pregnante verschillen of 
                opvallende overeenkomsten?

5.            Niet alle gemeenten en zorginstellingen zijn in het onderzoek geraakt. Hoe kijkt 
                de gedeputeerde hier tegenaan? In hoeverre is het college er gerust 
                op dat met de uitkomsten en aanbevelingen van dit onderzoek, de veiligheid 
                 van de bewoners van de zorginstellingen die niet door het onderzoek 
                geraakt zijn, geborgd is?




